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„Hol tartanak az előkészítési munkálatok, és mikor indul pontosan a kivitelezés
a 47-es számú főút Hódmezővásárhely - Aígyő szakasz elmaradt
négysávosításánál és a Hódmezővásárhely tehermentesítő útnál?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János miniszter úrhoz . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A 47-es számú főút négysávosítás Hódmezővásárhely - Algyő közötti szakaszának I. és II .
üteme 2002-ben elkészült . Azóta várja Hódmezővásárhely lakossága, hogy a középső szakasz,
a III . ütem is megvalósuljon. Mint köztudott ezt a szakaszt a Közlekedéstudományi Intézet az
ország második legbalesetveszélyesebb útrészének minősítette . Ezért a fenti szakasz
megépítése a környékben élőknek és az erre közlekedőknek rendkívül fontos .

A másik a város életét hátrányosan érintő probléma a 47-es jelű fút hódmezővásárhelyi
átkelésí szakasza, amely rendkívüli nagy terhet jelent az itt élő lakosságnak .

Fentiek alapján örömmel értesültem, hogy a Kormány az 1004/2007 (L 30) Korm .
határozatában szerepel a 47-es számú főút Hódmezővásárhely - Algyő közötti szakasz III .
ütem négy sávra bővítése, és a Hódmezővásárhely tehermentesítő út építése .

A város számára rendkívül fontos ezen beruházás megvalósulása, ezért a tervezési
munkálatokhoz 2.650.000.- Forinttal hozzájárul .

Mivel a kormányhatározat szerint az építési munkálatoknak 2008-ban el kell kezdődni, ezért
kérem a Miniszter Urat, hogy tájékoztasson az előkészítési munkálatok állásáról, a kivitelezés
ütemezéséről .

Tisztelt Miniszter úr!

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2007 . július
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